

Landscape Architect

景观设计师

Place Design Group is looking for a Landscape Architect for Shenzhen office. In this position, you will have the chance to work with a team of expert designers to turn design into reality, so the successful candidate must have the ability to learn and problem solve. The candidate is self-organized and self-motivated and can manage and prioritize deadlines. They should have a strong passion for landscape architecture and would like to further develop in this industry.

普利斯设计集团深圳事务所正招聘景观设计师。你将与专业的设计团队一起将设计成果付诸实施。你需要有快速学习、解决问题的能力。你能够在工作中自我管理、自我激励，能在规定的时间内完成工作。你对景观设计行业充满热情，希望能在专业领域进一步发展。

Job Description:

- Assist the Project Team in the preparation of Concept Designs to Design Development and Working Drawing documentation, under the supervision of project manager or other senior designers;
在项目经理或资深设计师的指导下，协助项目团队完成方案文本、扩初图册绘制等；
- Assist the Project Team in obtaining relevant research material and project data.
协助项目团队进行有关专业的研究和资料收集。

Requirement:

- A college graduate or above in Landscape Architecture or relevant major, over 1 years working experience;
景观设计相关专业大专及以上学历，1年以上工作经验；
- Have technical abilities to deliver Design Concept, Design Development and Documentation works independently;
具备独立管理及执行方案、扩初及施工图等各阶段设计工作的专业能力；
- Familiar with design software such as AutoCAD, Photoshop, InDesign, PowerPoint, SketchUp, Lumion;
熟练使用 AutoCAD、Photoshop、InDesign、PowerPoint、SketchUp、Lumion 等设计软件；

- Good command of English is a plus.
英语良好，优先考虑。

Please attach your portfolio

请附作品集

简历及作品集请投递：shenzhen@sz.placedesigngroup.com